
 

 

                   

Z Á P I S 
 

z 8. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie  

konané dne 13.11.2023 
  

 

Dne 13.11.2023 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, 3. patro 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:05 hodin a skončeno v 15:50 hodin 

Přítomni:  Mgr. Bc. Hana Žáková, Daniela Bouzová (online), Mgr. Radka Hodačová,  

  Mgr. Vladimír Hůrka, Helena Pourová 

Omluveni:  Mgr. Miroslav Peer, MUDr. Jan Valeš  

Neomluveni:  / 

Hosté:  Martin Dušek – náměstek primátorky 

     

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z 7. jednání komise ze dne 8.11.2023 

3. Informace o fungování letních pobytových táborů 

4. Různé 

 

Jednání zahájila a řídila předsedkyně komise Mgr. Bc. Hana Žáková.  

 

1. Schválení programu jednání   

 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

 

2. Schválení zápisu z 7. jednání komise ze dne 8.11.2023 

 

Zápis č. 7 / 2023 ze dne 8.11.2023 byl schválen v předloženém znění.  

 

Hlasování: 

pro: Mgr. Bc. Hana Žáková, Daniela Bouzová, Mgr. Radka Hodačová,  

  Mgr. Vladimír Hůrka, Helena Pourová 

proti:        nikdo 

zdržel se:     nikdo 
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Usnesení bylo přijato. 

 

3. Informace o fungování letních pobytových táborů 

 

V rámci diskuse všech přítomných členů komise byly projednány investiční akce a provedené 

opravy, stav a nosnost příjezdových cest, zajištění dostatečného množství pitné i užitkové vody, 

požadavky na investice a opravy do dalších let táborových základen Vladař u Žlutic a Studánka u 

Aše.  

 

Komise školství, vzdělávání a demografie projednala dostupný materiál, osobně na výjezdních 

jednáních navštívila oba tábory v termínech 25.10.2023 Vladař u Žlutic a 8.11.2023 Studánka u 

Aše, a doporučuje Radě města Karlovy Vary zvážit z finančního hlediska další fungování obou 

letních táborů a do budoucna preferovat další využití jednoho tábora nejen pro děti, sportovní 

oddíly, ale také pro rodiny nebo pořádání školení. Členové komise při závěrečném hodnocení 

hlasovali ve prospěch tábora Studánka u Aše. 

 

Hlasování: 

pro: Mgr. Bc. Hana Žáková, Daniela Bouzová, Mgr. Vladimír Hůrka, Helena Pourová 

proti: Mgr. Radka Hodačová 

zdržel se:     nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

4. Různé, diskuze  

 

 Náměstek primátorky Martin Dušek informoval členy komise o poradě ředitelů škol a 

školských zařízení, která se bude konat dne 7.12.2023. Na této poradě budou řešeny 

témata – např. problematika nastavení systému centralizovaného nákupu, zefektivnění 

vynakládání finančních prostředků, projednání změny kritérií financování škol z rozpočtu 

města tak, aby byly odstraněny rozdíly ve financování jednotlivých škol. Případné 

připomínky a dotazy, které by mohly být projednány na poradě škol a školských nařízení 

lze zasílat tajemnici Ing. Kateřině Wisniowské. 

 

Termín příštího jednání komise byl stanoven na den 21.12.2023 od 08:30 hodin - odjezd 

všech členů komise od budovy Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21. 

 

 

Dne: 14.11.2023 

 

Zapsala: Ing. Kateřina Wisniowská, tajemnice komise _____________________ 

              

         _____________________ 

              Mgr. Bc. Hana Žáková  

                 předsedkyně komise 

 


